
 

  

           Zápis z 3. jednání osadního výboru Bohdašín 

Dne 2.6. 2023 v místní restauraci 

 

Přítomní členové: Prouza Pavel, Sedláčková Lenka, Kubečková Martina, Brož Ladislav, Staněk Pavel,     
Pavel Faifer 

Omluveni: Pinkava Zdeněk 

Pověřený člen rady: místostarosta Jiří Regner, radní Milan Hrstka 

Hosté: Zdeněk Freivald, Jaromír Šedek 

Neomluveni: 

 

              Zahájení a schválení programu: 

Předseda výboru zahájil jednání a konstatoval, že osadní výbor je usnášeníschopný. Byl schválen 

následující program: 

              přijato, pro 6 , proti 0, zdržel se 0 

 

1. Kontrola plnění usnesení a úkolů ze zápisu osadního výboru konané 3.3.2023 

 

             2. Revitalizace hřiště 

Předseda osadního výboru seznámil přítomné s průběhem příprav: 

Návrh hřiště  p. Emila Hockeho byl projednán komisi rozvoje s kladným výsledkem a městský architekt 

připravuje slovní zadání.  

Probíhají práce na nalezení stávající dešťové kanalizace na zakoupeném městském pozemku pro nové hřiště. 

Pokud nebude možné dešťovou kanalizaci napojit na městském pozemku bude projednán radou města návrh  

možnost se napojit kanalizací přes sousední parcelu . 

Majitel sousedního pozemku Prouza Jaromír ale chce mít do budoucna smluvně zajištěno přes zakoupený 

městský pozemek dopravní obslužnost na svoji parcelu . 

Dále bylo projednáno zájmové území restaurace Bohdašín, která má v nájmu část parcely městského 

pozemku pro skládání a sušení dřeva na zimní otop. 

Členové komise nic nenamítají proti této nájemní smlouvě a dali pověřeným členům rady návrh, aby 

zapracovali do projektu i tuto smlouvu.  



 

 

 

 

1.  HŘIŠTĚ U ZBROJNICE :  požadavek pro rozpočet na rok 2023 

1. V tomto roce bude vypracován projekt na kompletní rekonstrukci 

hřiště s nově dokoupeným pozemkem.  

2. Osadním výbor předložil návrh  Erica Hockeho kde je zakresleno 

umístění hřiště.  Na projektu se bude dál pracovat a osadní výbor 

bude informován, jak bude rekonstrukce pokračovat.  

 

2. KOMUNIKACE:   

1. Oprava komunikace k Sedláčkovým. Vyrovnání povrchu teplou 

balenou a poté penetrace povrchu komunikace nástřikem.  

  

2. Oprava komunikace ke Štěpánským od zahrádkářské osady. 
Vyrovnání povrchu teplou balenou a poté penetrace povrchu 
komunikace nástřikem.  

3. Oprava komunikace od Pinkavů ke Kraslom. Vyrovnání povrchu 

teplou balenou a poté penetrace povrchu komunikace nástřikem.  

Bude předána adresa firmy a fotodokumentace o propadu cesty 

po průjezdu těžkou technikou pří odvážení dřeva p. Hrstkoj. 

 

                                                                       Tyto body budou  projednány Pavlem Prouzou s p.ing. Košutem .  

4. U Pinkavů přidat žlab okolo silnice.  

Bude prověřeno umístění elektrického kabelu mezi lampami 

veřejného osvětlení, kde by mělo dojít k případnému umístění 

žlabu. 

 

5. Doplnit zrcadlo u Novákových – klubovny. Špatný výhled od  

       Němečkových při vjezdu na hlavní komunikaci. TRVÁ  

       Bude řešeno s dopravní komisí . Milan Hrstka. 

 

3.  Památník 2.světové války:    

                                              1. Úpravu přerostlých tújí a smrků které jsou součástí památníku.                    

                                               Předáno  městskému architektu . Řešení bude předloženo. 

                                                 

   

4.ÚPRAVA STOŽÁRŮ VEŘEJNÉHO OSVĚTLENÍ 



1. Veřejné osvětlení bude opravovat společnost ČEZ. 

                                                    Během letošního roku budou lampy opraveny společností ČEZ. 

 8.  ÚDRŽBA POZEMKŮ:  

1. Nutná údržba stromů kolem cesty u bývalého smeťáku. Vyfoceno. 

Přeposláno Správě silnic KHK k dořešení . Termín údržby neznámí. 

2. Přidat pevnou lavičku do prostoru „U trojice“ křižovatka cest nad p. 

Zárubovou směrem k Panské cestě.  

Lavička bude letos umístěna. 

3. Cestička do lesa pod p. Zvolským – městský pozemek. 

Zanedbaný. Obnovit cestičku do lesa.  

Bude řešeno s majiteli sousedních parcel. Zajistí Pavel Prouza 

4. Nátěr stěny kontejnerů před hospodou vedle památníku. 

Bude řešeno s údržbou památníku. 

5. Termín rekultivace skládky.  
Byla podána žádost na změnu územního plánu na veřejnou zeleň. 

 

9. ÚDRŽBA HYDRANTŮ:  

1. Nátěry a údržba hydrantů v celé obci. Nezajištěno. 

2. Oprava plotu u vodojemu. Nezajištěno. 

10. KŘIŽOVATKA H. K. 

1. NAMALOVAT ZPOMALOVACÍ PRUHY NA KOMUNIKACI U SEKYRKÁRNY. Řidiči, kteří tuto křižovatku  

neznají, nerespektují značku „Dej přednost v jízdě“ umístěnou od Rtyně v Podkrkonoší a pokračují 

v jízdě až na značku „STOP“ umístěnou směrem na Hronov. 

Bude řešeno dopravní komisí Milan Hrstka. 

 

Doporučení radě:   

Nové požadavky: 

S p. Středou projednat odkoupení cesty kolem statku čp15 a projednat údržbu přerostlých stromů pod 

statkem. 

Zajistit údržbu zeleně kolem potoka Olešenky mezi mosty pod Bohdašínem.  Dochází k postupnému 

zarůstání trub pod mosty kde potok teče. 

S p. Brejtrem projednat městky rozhlas na Bohdašíně.  Projednat hlasitost rozhlasu. 

Umístit další rozhlasu na konec ulice pod Bohdašínem kde rozhlas není slyšet. 

Provést údržbu kanálů nové dešťové kanalizace. 



 

 

Zapsal : Prouza Pavel 

Dne 2.6.2023 

Ověřil : Ladislav Brož 

 


